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Protokół

posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa

w dniu 14 listopada 2019 r.

OTWARCIE POSIEDZENIAPosiedzenie prowadziła dr hab. Barbara Rodziewicz, prof. US - przewodnicząca Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa.Obecni byli członkowie Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa zgodnie z listą obecności. Lista obecności w załączeniu.Po stwierdzeniu quorum przewodnicząca powitała wszystkich przybyłych i otworzyła posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa.
W związku z usprawiedliwioną nieobecnością członka Komisji Skrutacyjnej Pani dr hab. Doroty Kozaryn, prof. US, przewodnicząca wniosła o uzupełnienie składu Komisji na czas posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa w dniu 14 listopada 2019 roku. Zaproponowała kandydaturę Pani dr hab. Barbary Komendy-Earle, prof. US.Przeprowadzono głosowanie jawne. Wyniki głosowań są zawarte w protokole głosowań jawnych, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Naukowej poinformowała członków rady, że przy głosowaniach, gdzie głosują uprawnieni nie mogą głosować dwie osoby w związku z ograniczeniami wiekowymi. Pani prof. Ewa Kołodziejek zapytała co to znaczy. Przewodnicząca odpowiedziała, że taka jest interpretacja prof. dr. hab. Marka Górskiego. Głos zabrała dyrektor IJ informując, że wynika to z ustawy. Przewodnicząca poinformowała, że jeżeli taka osoba jest członkiem rady, a ma skończone 67 lat to nie głosuje w sprawach dotyczących awansów naukowych. Pani prof. Ewa Kołodziejek zaprotestowała (oddała pilota do głosowania), gdyż dotyczyło to jej osoby. Zapytała czy nie ma prawa głosu w sprawie swoich doktorantów. Poprosiła, aby w tej sprawie zapytać prawnika. Dyrektor IJ wyjaśniła, że jest to przepis ustawowy, że nikt nie może pełnić funkcji powyżej tego wieku i nie może brać udziału w głosowaniach, które dotyczą przewodów i postępowań awansowych wszczętych do 30 kwietnia 2019r.

I. Przewodnicząca Rady Naukowej zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących zmian:1) Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej do przeprowadzenia egzaminu z dyscypliny podstawowej w przewodzie doktorskim Pani mgr Aleksandry Marty Gad w składzie:• dr hab. Barbara Rodziewicz, prof. US - przewodnicząca,• dr hab. Ewa Pajewska, prof. US - promotor,• dr hab. Eliza Grzelak, prof. UAM (Uniwersytet im. Adama Mickiewicza w Poznaniu) - recenzent 1



• dr hab. Mirosława Siuciak, prof. UŚ (Uniwersytet Śląski w Katowicach) - recenzent• dr hab. Jolanta Ignatowicz-Skowrońska, prof. US - członek.2) sprostowanie omyłki pisarskiej w załączniku nr 1 do porządku obrad posiedzenia RN 14 XI 2019 r. W przesłanym załączniku nr 1 do porządku obrad jako kierownik zespołu badawczego 
Frazeologia i paremiologia była wpisana dr hab. Jolanta Mazurkiewicz-Sokołowska, prof. US zamiast dr hab. Jolanty Ignatowicz-Skowrońskiej, prof. US.

Wobec braku uwag przewodnicząca Rady Naukowej zarządziła głosowanie jawne. Rada Naukowa jednogłośnie przyjęła zmieniony porządek obrad. Stanowi on załącznik do niniejszego protokołu. Wyniki głosowań są zawarte w protokole głosowań jawnych, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu.
SPRAWY ORGANIZACYJNE I OSOBOWE2. W dalszej części obrad dyrektor Instytutu Językoznawstwa dr hab. Adrianna Seniów, prof. US wręczyła nagrody rektora dla nauczycieli akademickich.Nagrody otrzymali:• dr hab. Jolanta Mazurkiewicz-Sokołowska, prof. US - nagroda indywidualna II stopnia za osiągnięcia naukowe,• dr Małgorzata Sokół - nagroda indywidualna II stopnia za osiągnięcia naukowe,• dr hab. Leonarda Mariak, prof. US - nagroda indywidualna II stopnia za osiągnięcia organizacyjne.

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa dotyczącej powołania zespołów badawczych w Instytucie Językoznawstwa.Dyrektor 1J przedstawiła zespoły badawcze wraz z kierownikami, które będą funkcjonowały w Instytucie Językoznawstwa.Nad wnioskiem przeprowadzone zostało głosowanie jawne. Wyniki głosowań są zawarte w protokole głosowań jawnych, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. Rada Naukowa zaakceptowała przedstawione zespoły badawcze, podejmując uchwałę nr 2/2019 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania zespołów badawczych w IJ.
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa dotyczącej projektu planu rzeczowo-finansowego działalności badawczej w Instytucie Językoznawstwa na rok 2020.

Dyrektor 1J omówiła projekt planu rzeczowo-finansowego działalności badawczej w Instytucie Językoznawstwa na rok 2020. Poinformowała, że Instytut Językoznawstwa otrzymał kwotę 175 tys. zł. w ramach wspierania pracy naukowej pracowników. Podział subwencji na rozwój naukowo - badawczy w Uniwersytecie Szczecińskim wynika z liczby pracowników zaliczonych do liczby N oraz tzw. 2



kosztochłonności dyscypliny. Awanse naukowe pracowników i doktorantów będą finansowane ze środków ogólnouczelnianych. Kwota wynika z liczby planowanych przewodów doktorskich i postępowań habilitacyjnych. Dyrektor IJ wymieniła także rodzaje i kwoty zaplanowanych kosztów w planie rzeczowo- finansowym na działalność badawczą 1J na rok 2020.Prezentacja planu rzeczowo-finansowego działalności badawczej w Instytucie Językoznawstwa na rok 2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Nad wnioskiem przeprowadzone zostało głosowanie jawne. Wyniki głosowań są zawarte w protokole głosowań jawnych, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. Rada Naukowa zaakceptowała projekt planu rzeczowo-finansowego działalności badawczej w Instytucie Językoznawstwa na rok 2020, podejmując uchwałę nr 3/2019 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu planu rzeczowo- finansowego działalności badawczej w Instytucie Językoznawstwa na rok 2020.
SPRAWY NAUKOWE5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji do podejmowania uchwał, o których mowa w § 14 ust. 2 oraz § 18 ust. 11 Ustawy o stopniach naukowych i tytule naukowym oraz stopniach i tytule w zakresie sztuki, składającej się z członków Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa posiadających tytuł profesora oraz co najmniej stopień doktora habilitowanego dla przewodów wszczętych do 30 kwietnia 2019 r. oraz przewodniczącej komisji w osobie dr hab. Barbary Rodziewicz, prof. US.
Przewodnicząca Rady Naukowej poinformowała, że do zadań komisji należy podejmowanie uchwał w przedmiocie:Wyznaczenia recenzentów;Przyjęcia rozprawy doktorskiej i dopuszczenia jej do publicznej obrony;Przyjęcia publicznej obrony rozprawy doktorskiej;Nadania stopnia doktora;Nadania lub odmowy nadania stopnia doktora habilitowanego.
Nad powołaniem komisji i kandydaturą przewodniczącej przeprowadzone zostały elektroniczne głosowania tajne. Wyniki głosowań są zawarte w protokole nr 1 Komisji Skrutacyjnej, stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. Rada Naukowa IJ podjęła uchwałę nr 4/2019 w sprawie powołania komisji do podejmowania uchwał, o których mowa w § 14 ust. 2 oraz § 18 ust. 11 Ustawy o stopniach naukowych i tytule naukowym oraz stopniach i tytule w zakresie sztuki, składającej się z członków Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa posiadających tytuł profesora oraz co najmniej stopień doktora habilitowanego dla przewodów wszczętych do 30 kwietnia 2019 r. oraz przewodniczącej komisji w osobie dr hab. Barbary Rodziewicz, prof. US.
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6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania na recenzentów rozprawy doktorskiej mgr Aleksandry Marty Gad:• dr hab. Elizy Grzelak, prof. UAM (Uniwersytet im. Adama Mickiewicza w Poznaniu)• dr hab. Mirosławy Siuciak, prof. UŚ (Uniwersytet Śląski w Katowicach).
Nad kandydaturami przeprowadzone zostały elektroniczne głosowania tajne. Wyniki głosowań są zawarte w protokole nr 2 Komisji Skrutacyjnej, stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. Rada Naukowa IJ podjęła uchwałę nr 5/2019 w sprawie wyznaczenia recenzentów rozprawy doktorskiej Pani mgr Aleksandry Marty Gad.

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej do przeprowadzenia egzaminu z dyscypliny podstawowej w przewodzie doktorskim Pani mgr Aleksandry Marty Gad w składzie:• dr hab. Barbara Rodziewicz, prof. US - przewodnicząca,• dr hab. Ewa Pajewska, prof. US - promotor,• dr hab. Eliza Grzelak, prof. UAM (Uniwersytet im. Adama Mickiewicza w Poznaniu) - recenzent• dr hab. Mirosława Siuciak, prof. UŚ (Uniwersytet Śląski w Katowicach) - recenzent• dr hab. Jolanta lgnatowicz-Skowrońska, prof. US - członek.
Nad wnioskiem przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie tajne. Wyniki głosowań są zawarte w protokole nr 3 Komisji Skrutacyjnej, stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. Rada Naukowa IJ podjęła uchwałę nr 6/2019 w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej do przeprowadzenia egzaminu doktorskiego w przewodzie doktorskim Pani mgr Aleksandry Marty Gad.
POZOSTAŁE SPRAWY

8. Zatwierdzenie protokołu posiedzenia Rady Naukowej z dnia 10 października 2019 r.
Przewodnicząca poprosiła o zatwierdzenie protokołu posiedzenia RN z dnia 10.10.2019 r. Protokół był przesłany wraz z porządkiem obrad. Do protokołu nie zgłoszono uwag.Nad wnioskiem przeprowadzone zostało głosowanie jawne. Wyniki głosowań są zawarte w protokole głosowań jawnych, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. Rada Naukowa zatwierdziła protokół posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa z dnia 10 października 2019 r.
9. Wolne wnioskiPani prof. Anna Pilarski zgłosiła uwagę do harmonogramu posiedzeń Rady Naukowej IJ na rok akademicki 2019/2020 informując, źe zaplanowany termin posiedzenia RN Instytutu Językoznawstwa w dniu 11.06.2020 r. przypada w święto Bożego Ciała. Przewodnicząca odpowiedziała, że termin ten zostanie zmieniony oraz poinformowała, że podane terminy w harmonogramie posiedzeń mogą ulec zmianie, w 
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zależności od tego jak dużo będzie spraw, tak będą odbywały się posiedzenia RN, jednak nie rzadziej niż raz na dwa miesiące, a sygnałem o zbliżającym się terminie posiedzenia będzie przesłany tydzień wcześniej porządek obrad.
Pan prof. Piotr Wojdak z okazji, że na posiedzeniu RN Instytutu Językoznawstwa obecny był Dziekan Wydziału Humanistycznego dr hab. Tomasz Szutkowski, prof. US, zapytał o proces dydaktyczny, ale Dyrektor IJ dr hab. Adrianna Seniów, prof. US wyjaśniła, że nie jest to sprawa naukowa i jeżeli są to pytania dodatkowe to można po zakończonym posiedzeniu porozmawiać z Panem Dziekanem.
Pani dr Beata Afeltowicz zapytała o kserokopiarki, które znajdują się na poszczególnych piętrach. Przewodnicząca Rady Naukowej wyjaśniła, że również nie jest to sprawa naukowa i po zakończeniu obrad można na ten temat porozmawiać.
Pani dr Beata Afeltowicz zapytała o zakup książek, które wcześniej były kupowane ze środków statutowych, czy teraz można na ten cel wykorzystać środki instytutu. Dyrektor IJ dr hab. Adrianna Seniów, prof. US wyjaśniła, że tak. Należy wpisać do zeszytu ilościowego a fakturę na zakup książek należy wystawić na Uniwersytet Szczeciński.
Pani dr Beata Afeltowicz zapytała czy kierownicy zespołów badawczych, którzy odpowiadają za pracę naukową nie powinni obligatoryjnie znaleźć się w składzie Rady Naukowej IJ. Przewodnicząca odpowiedziała, że nie. Członkowie Rady Naukowej pochodzą z wyboru i niektórzy kierownicy znajdują się w jej składzie.

10. Komunikaty dyrektor Instytutu Językoznawstwa
Dyrektor Instytutu Językoznawstwa dr hab. Adrianna Seniów, prof. US poinformowała członków Rady Naukowej, że przepisy wymagają, aby protokoły z posiedzeń Rad Naukowych podawane były do wiadomości publicznej w Biuletynie Informacji Publicznej.Zwróciła się do członków rady o zamknięcie posiedzenia, gdyż porządek obrad został wypełniony i przeszli do omówienia wyników działalności publikacyjnej. Członkowie rady nie zgodzili się.
Dyrektor IJ przypomniała, że miesiąc temu wykładowcy otrzymali e-maile z prośbą o przypisanie publikacji za lata 2017-2019 do dyscyplin naukowych i jeżeli to nie zostanie wykonane to publikacje nie wejdą do ewaluacji.
Dyrektor IJ przedstawiła publikacje pracowników Instytutu Językoznawstwa wg stanu na dzień 20.10.2019 roku. Poinformowała, że zestawienie obejmuje prawie 3 lata i został rok do oceny oraz, że nie ma pracownika NO, który nie publikuje. Wyróżniła dwie osoby, które publikują w wysoko punktowanych czasopismach tj. Pani dr hab. Jolanta Mazurkiewicz-Sokołowska, prof. US oraz Pani dr hab. Hanna Pułaczewska. prof. US. Dyrektor IJ omówiła liczbę kwalifikowanych slotów, publikacje w przeliczeniu na pracownika oraz rodzaj publikacji.Prezentacja publikacji pracowników IJ stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Dyrektor IJ poinformowała, że w Instytucie Językoznawstwa planowana jest na miesiąc wrzesień 2020 roku konferencja anglistyczna poświęcona problematyce związków celtycko-słowiańskim.
Pani prof. Hanna Pułaczewska serdecznie zaprosiła na konferencję międzynarodową, która odbędzie się w dniach 24-26 luty 2020 roku.
Dyrektor 1J przekazała informację o jubileuszu 25-lecia działalności Koła Młodych Językoznawców Uniwersytetu Szczecińskiego, które powstało w 1994 roku pod opieką naukową Pani prof. Ewy Kołodziejek.

11. Zamknięcie posiedzeniaPrzewodnicząca Rady Naukowej IJ dr hab. Barbara Rodziewicz, prof. US zamknęła posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa.
Protokolant: mgr Monika Wojtowicz Przewodnicząca Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa dr hab. Barbara Rodziewicz, prof. US

6


